
2009Z24730
Vragen van de leden Schermers en
Koppejan (beiden CDA) aan de
minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het
dottercentrum in Terneuzen.
(Ingezonden 16 december 2009)

1
Kent u het bericht «Brandbrief naar
minister Klink» over het niet van de
grond komen van het dottercentrum
in Terneuzen vanwege gebrekkige
samenwerking, ondanks de verleende
vergunning?1

2
Is het waar dat de vergunning in
Terneuzen is afgegeven op
voorwaarde van samenwerking? Zo
ja, wat is de reden daarvoor geweest?
Wat is de consequentie voor
Terneuzen er als niet aan deze
voorwaarde van samenwerking
voldaan kan worden?

3
Hoe is het verder ontwikkelen van
een dottercentrum in Goes te zien in
het licht van de recente
besluitvorming rondom dottercentra
in Nederland, en een voorlopige
’stop’ op vergunningaanvragen voor
nieuwe dottercentra?

4
Deelt u de mening dat het voor de
kwaliteit van de zorg het beste zou
zijn als er in Zeeland één centrum
voor de dotterinterventies zou
komen, vanwege het kleine

adherentiegebied? Zo ja, welke
stappen onderneemt u daartoe?

1 BN/De Stem, 14 december 2009.
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